
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLENARI DE L'AJUNTAMENT DE DIA 7 
DE SETEMBRE DE 2022

A les oficines municipals de Petra, a les 13,14 hores del dia 7 de setembre de 2022, es 
reuneixen en primera convocatòria,  als efectes de realitzar sessió pública extraordinària de 
l'Ajuntament de Petra, en primera convocatòria, els regidors que a continuació es relacionen:

Sr. Miquel Jaume Horrach (presencialment).
Sr. Víctor Manuel López Sánchez (telemàticament).
Sr. Rafel Font Bauzà (telemàticament).
Sra. Magdalena Màrquez Ribot (telemàticament).
Sr. Martí Sansaloni Oliver (telemàticament).
Sr. Bartolomé Martorell Alzamora (telemàticament).
Sr. Rafel Pastor Balle (telemàticament).
Sr. Pere Josep Bauçà Ferrer (telemàticament).

No assisteixen :
Sra. Francesca Maria Riutort Mestre i Sr. Miquel Santandreu Bestard.

Actua  com a  secretari  (presencialment)  qui  ho  és  de  la  Corporació,  Sr.  Francisco 
González Benito, i la sessió es celebra telemàticament des de les oficines municipals, sota la 
presidència (presencial) del batle, Sr. Salvador Femenias Riera.

1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.-

Queda  aprovada  l'acta  corresponent  a  la  sessió  celebrada  en  data  1-9-2022,  per 
unanimitat dels membres del Plenari presents (9), conforme al que disposa l'article 91.4 de 
Llei Balear Municipal i de Règim Local, 20/2006 de 15 de desembre.

2.-ADJUDICACIÓ DEFINITIVA DEL SERVEI DE LES PISTES DE PÀDEL.-

En aquest punt actua com a ponent el primer tinent de Batle, Miquel Jaume, informant 
que al licitador seleccionat li faltava presentar la garantia definitiva, per poder ser adjudicatari 
del contracte;  i  que ara ja ha justificat  l'ingrés corresponent a aquesta garantia,  al  compte 
corrent municipal. En aquest moment, el secretari sol·licita l'ús de la paraula, per advertir que 
no li consta la presentació per part de l'interessat d'un altre document que també és necessari, 
abans d'adjudicar el servei, tal com ve exigit a la clàusula 6a 4t del Plec d’aplicació.

Escoltat això, el Sr. Batle intenta contactar per via telefònica amb l'interessat, i aquest 
últim li fa arribar al 1r un document signat. No obstant això, el secretari assenyala que falta 
una cosa més, que és la presentació del compromís per escrit de l'empresa que farà la coberta 
de les pistes de pàdel, referit al fet que disposarà dels recursos necessaris per a això, d'acord 
amb allò disposat a l’article 75.2 de la LCSP. Això últim no aconsegueix ser rebut pel Batle a 
aquest moment i és requerit  l'interessat telefònicament  al  respecte, perquè el  presenti  a el 
termini màxim de 5 dies hàbils.

El  Batle  i  el  primer  tinent  de  Batle  deliberen  llavors  sobre  el  què  fer  respecte  a 
l'adjudicació. El 2n proposa deixar el assumpte sobre la mesa, però el Batle no hi està d’acord 
amb aquesta opció. El secretari proposa sotmetre l'adjudicació a una condició suspensiva, és a 
dir: que aquella  adjudicació no desplega els seus efectes fins al moment en què l’interessat 
aporti el document requerit. I també proposa dit funcionari que se sotmeti l'adjudicació a una 
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condició resolutòria,  això és: que a cas de no rebre's el document requerit,  es deixi sense 
efecte l' adjudicació i es procedesqui a demanar la mateixa documentació al licitador següent, 
per a l’ordre que hi hagin quedat classificades les ofertes.

En el torn per a la resta dels grups municipals, intervé primer com a Portaveu de Més, 
el regidor Pere Josep Bauçà,  el  qual exposa que la documentació ara presentada,  no era a 
Secretaria quan es va convocar aquesta sessió plenària; i que les agradaria conèixer l'opinió del 
secretari sobre aquesta situació. No es produeixen altres intervencions i el Sr. Batle sotmet a 
votació la proposta següent: adjudicar el contracte de serveis per a la gestió de les pistes de 
pàdel, al primer licitador classificat dels 2 admesos, per un termini de 10 anys prorrogables per 
fins a dos anys més, amb les condicions oferides per aquest licitador (pagar a l'Ajuntament un 
cànon mensual de 600 euros mesos i fer una coberta valorada en 118.358,11 euros), el qual és 
Toni  Serralta  Font  (NIF:  41520344-P);  quedant  aquesta  adjudicació  sotmesa  a  la  següent 
condició suspensiva:

L'adjudicació no desplegarà els seus efectes fins al moment en què l’interessat aporti 
el document requerit a aquesta sessió, contenint el compromís per escrit de l'empresa que farà 
la coberta de les pistes de pàdel, referit al fet que disposarà dels recursos necessaris per a això, 
d'acord amb allò disposat a l’article 75.2 de la LCSP. I quedant també sotmesa l'adjudicació a 
la següent condició resolutòria: que a cas de no rebre's el document requerit, es deixarà sense 
efectes  l'adjudicació  i  es procedirà  a  demanar  la  documentació  al  licitador  següent,  per  a 
l’ordre que hi hagin quedat classificades les ofertes.

Té lloc després la votació sobre la proposta anterior i s'obté sobre aquesta el següent 
resultat:

Vots emesos : 9.
Vots a favor: 5 del PI.
Vots en contra: 2 de Més per Petra.
Abstencions: 2 del PP.

Per tant s’aprova, per majoria simple dels regidors presents (més vots a favor que en 
contra), la proposta d'adjudicació abans transcrita.

3.- DESESTIMENT D'OFICI DE L'ACORD ADOPTAT AL PLENARI DE DIA 
16 DE JUNY DE 2022, D'APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL 
NÚM. 1/2022 DE LES NNSS.-

Pel que fa a aquest altre punt de l'ordre del dia, pren la paraula com a portaveu de 
l'equip de govern, el primer tinent de Batle, Miquel Jaume. Aquest regidor informa que es va 
detectar una possible causa de nul·litat a el acord plenari d'aprovació inicial de la modificació 
puntual  núm.1/2022 de  les  NNSS; ja  que,  com explica  el  ponent,  es  necessitaven 6 vots 
favorables i no n'hi havia prou amb 5 per a l'esmentada aprovació. Per tant, el regidor Jaume 
proposa desistir de la continuació del procediment iniciat i revocar l’acord plenari d'aprovació 
inicial que va adoptar el Plenari municipal a data 1-9-2022.

Ja dins del torn per als altres grups municipals, intervé novament com a Portaveu de 
Més, el regidor Pere Josep Bauçà, el qual pregunta si hi ha informe del secretari respecte a 
aquest  assumpte.  El  regidor  ponent  respon a allò  anterior  que se li  ha consultat  al  referit 
funcionari, al qual el Batle cedeix la paraula per si vol intervenir. El secretari municipal indica 
que legalment no es necessita el seu informe obligatori en aquest supòsit, sense perjudici que 
se'l pugui demanar voluntàriament el Batle. En qualsevol cas, el funcionari esmentat afegeix 
que sí que va estar veient diferents opcions, quan va detectar la causa de nul·litat assenyalada 
pel ponent i que va assessorar-lo sobre diferents figures jurídiques recollides a la LPACAP, 
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per trobar una sortida legal  a la situació plantejada.  El ponent demana al  secretari  que no 
s'estengui molt en la resposta i aquest funcionari acaba dient que al final es va pronunciar a 
favor  d'un  desistiment  d'ofici  (article  93  de  la  LPACAP),  amb revocació  d'ofici  de  l'acte 
administratiu en qüestió (article 109.1 de la mateixa Llei).

Acabada en aquests termes la intervenció anterior, continua la 1a ronda d'intervencions 
de la resta de grups municipals, amb el torn ara per al portaveu del PP, Martí Sansaloni, el qual 
anuncia que no s'oposarà en aquest punt al que proposa l'equip de govern.

Després ve la 2a ronda d'intervencions que es torna a iniciar amb la del Portaveu de 
Més, Pere Josep Bauçà, que pregunta què passa amb les al·legacions que ja s'han presentat. El 
ponent fa constar en acta que totes elles seran tingudes com a presentades, en el posterior 
procediment que pretén impulsar. Els portaveus dels 3 grups municipals es manifesten a favor 
que els interessats no hagin de tornar a presentar les seves al·legacions amb posterioritat, en 
cas que es torni a iniciar un nou procediment per a la modificació puntual núm. 1 de les NNSS.

El secretari  municipal  sol·licita  l'ús de la paraula al  Batle,  per informar que el que 
pretenen els grups municipals i que anteriorment hi han fet constar, té base legal a l'article 51 
de  la  LPACAP;  i  perquè  els  assistents  vegin  l'acomodament  entre  una  cosa  i  l'altra,  el 
funcionari  esmentat  procedeix  a  la  lectura  en  veu  alta  del  precepte  esmentat,  el  qual  es 
transcriu literalment més avall en la seva integritat:

Article 51. Conservació d' actes i tràmits .
L'òrgan  que  declari  la  nul·litat  o  anul·li  les  actuacions  disposarà sempre  la 

conservació d'aquells actes i tràmits el contingut dels quals s’hagués mantingut igual si no 
s’hagués comès la infracció.

No es  produeixen  altres  intervencions  i  el  Sr.  Batle  sotmet  a  votació  la  proposta 
següent:

Desistir d'ofici de continuar el procediment incoat per a la modificació puntual número 
1/2022 de les NNSS i revocar l'acord plenari d'aprovació inicial, per detectar-se un possible 
vici de nul·litat en el mateix; però amb conservació de la resta de tràmits efectuats fins ara, 
incloent-hi les al·legacions ja presentades.

A continuació es passa la votació sobre aquesta proposta i s'obté el resultat següent:

Vots emesos : 9
Vots a favor: 7 (5 del PI i 2 del PP)
Vots en contra: 0.
Abstencions: 2 de Més per Petra.

En  conseqüència,  s'aprova  per  majoria  de  2/3  del  nombre  de  regidors  presents  al 
Plenari  i  majoria  absoluta  dels  que  el  componen,  la  proposta  d'acord  plenari  prèviament 
transcrita.

4.-  APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL NÚM. 1/2022 
DELS NNSS.-

El primer tinent de Batle, Miquel Jaume, afirma que el que es proposa ara aprovar és 
el mateix document que ja va ser aprovat al seu dia i que ja tenen els grups municipals; per la 
qual cosa el Sr. Batle obri seguidament la ronda d'intervencions per a ells; la qual s'inaugura 
amb uns comentaris del portaveu de Més, el regidor Pere Josep Bauçà, en els quals afirma que 
l'expedient en qüestió presenta moltes deficiències, com es veurà a les al·legacions i que ara 
seria  una  bona oportunitat  per  deixar  aturat  aquest  expedient  sobre  la  mesa  i  arreglar  el 

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 9

Q
6M

N
2P

SP
6W

F6
4P

M
99

LW
9G

94
6 

| V
er

ifi
ca

ci
ó:

 h
ttp

s:
//a

jp
et

ra
.s

ed
el

ec
tro

ni
ca

.e
s/

 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 3
 d

e 
5 



projecte.  Si  bé  afegeix  el  citat  portaveu  que  l'última  cosa  ja  és  responsabilitat  del  grup 
popular.  El portaveu d'aquest darrer grup anuncia per part  seva que els  regidors del grup 
esmentat votaran a favor, perquè es requereix majoria absoluta per a l'aprovació de l'acord 
municipal; afegint Martí Sansaloni que si ells deixen aturat aquest assumpte, incomplirien el 
seu compromís electoral per a aquest mandat, de fer la ronda en qüestió. Tot i això, el regidor 
Sansaloni sí que accepta que sigui millorat el projecte.

No havent-hi ja ulteriors intervencions,  se sotmet a votació l'aprovació inicial  de la 
modificació puntual número 1/2022 de les NNSS, amb la mateixa proposta que figura a la 
documentació agrupada de l'expedient i s'obté el resultat següent:

Vots emesos : 9
Vots a favor: 7 (5 del PI i 2 del PP).
Vots en contra: 2 de Més per Petra.
Abstencions: 0.

En  conseqüència,  s'aprova  per  majoria  de  2/3  del  nombre  de  regidors  presents  al 
Plenari  i  majoria  absoluta  dels  que  el  componen,  la  proposta  d'acord  plenari  prèviament 
transcrita.

5.- DESESTIMENT D'OFICI DE L'ACORD ADOPTAT AL PLENARI DE DIA 
16 DE JUNY DE 2022, D'APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL 
NÚM. 2/2022 DELS NNSS.-

Pel que fa a aquest punt, el primer tinent de Batle, Miquel Jaume, diu que aquí és 
exactament igual que abans, amb la diferència que no hi va haver al·legacions. I per tant, la 
proposta d'acord plenari és la següent:

Desistir d'ofici de continuar el procediment incoat per a la modificació puntual número 
2/2022 de les NNSS i revocar l'acord plenari d'aprovació inicial, per detectar-se un possible 
vici de nul·litat en el mateix; però amb conservació de la resta de tràmits efectuats fins ara.

Després es procedeix a votar sobre aquesta proposta i en la votació efectuada s'obté el 
resultat següent:

Vots emesos : 9.
Vots a favor: 7 (5 del PI i 2 del PP).
Vots en contra: 0.
Abstencions: 2 de Més per Petra.

En  conseqüència,  s'aprova  per  majoria  de  2/3  del  nombre  de  regidors  presents  al 
Plenari  i  majoria  absoluta  dels  que  el  componen,  la  proposta  d'acord  plenari  prèviament 
transcrita.

6.-  APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL NÚM. 2/2022 
DELS NNSS.-

El mateix afirma el primer tinent de Batle, Miquel Jaume, pel que fa a aquest punt. I 
per tant, la proposta d’acord plenari va com segueix:
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Aprovar  inicialment  la  modificació  puntual  número  2/2022  de  les  NNSS,  amb  la 
mateixa proposta que figura a l'expedient. I en la votació efectuada sobre aquesta proposta 
s'obté el resultat següent:

Vots emesos : 9.
Vots a favor: 7 (5 del PI i 2 del PP).
Vots en contra: 0.
Abstencions: 2 de Més per Petra.

En  conseqüència,  s'aprova  per  majoria  de  2/3  del  nombre  de  regidors  presents  al 
Plenari  i  majoria  absoluta  dels  que  el  componen,  la  proposta  d'acord  plenari  prèviament 
transcrita.

No havent-hi més assumptes que tractar, el Sr. President aixeca ja la sessió a les 14,04 
hores, i jo com a secretari estenc la present acta la qual certific .

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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